

امبريوهيم

يساعد في تكوين خلايا الدم الحمراء و الهيموجلوبين

يحتوي على:

كل قرص من امبريوهيم يحتوي على ١٨ مجم من الحديد .

التوصيات:

يعتبر عنصر الحديد من المغذيات الدقيقة المهمة لجسم الإنسان، ويحتاجه الجسم لصنع خضاب الدم وخلايا الدم الحمراء. كما إن عملية الأيض الحيوية تعتمد كلياً على توفر الكميات الكافية من الحديد.

أقرص امبريوهيم هي مكملات غذائية من الحديد معدة خصيصاً للحالات التي لا يستطيع فيها النظام الغذائي الطبيعي تأمين الكمية اللازمة من الحديد إلى الجسم. وتؤدي قلة أو عدم وجود الحديد إلى التدهور في نشاط الجسم والشعور بالتعب.

وتتميز أقرص امبريوهيم أنها سريعة الامتصاص ولا تسبب إمساك أو حرقان بالمعدة.

دواعي الاستعمال:

أقرص امبريوهيم هي مكملات غذائية تساعد في تكوين خلايا الدم الحمراء والهيموجلوبين.

أيضاً النساء اللاتي تخططن للحمل أو الحوامل يحتجن إلى المزيد من الحديد لزيادة خضاب الدم في أجسادهن.

قد يعاني المسنين الذين يتبعون نظام غذائي غير صحي بالإضافة إلى الأطفال والشباب في مرحلة النمو وتزايد حاجة الجسم من نقص الحديد.

لا تهدف المكملات الغذائية للتشخيص أو العلاج أو منع الأمراض وليست بديلاً لنظام غذائي متوازن وأسلوب حياة صحي.

تصنيع بواسطة:

مصنع اورجانو للصناعات الدوائية والكيمائية (أورجانو فارما)

مدينة العبور - مصر

لصالح شركة أمبيريال فارما

٤ / شارع وهران، مدينة نصر، القاهرة، جمهورية مصر العربية

لزيد من المعلومات: www.Imperial-pharma.com

القيم التغذوية:

القرص الواحد يحتوي على:

الحديد	١٨ مجم
الطاقة بالسعرات الحرارية	٢.٥ كيلوكالورى
الطاقة بالكيلو جول	١٠.٣ كيلو جول
الكربوهيدرات	لا توجد
البروتينات	٦٠٠ مجم
الدهون	٢.٥ مجم

الجرعة:

١-٢ قرص يومياً.

التخزين:

١. يحفظ في درجة حرارة لا تزيد عن ٣٠ م فى مكان جاف.
٢. يستخدم خلال عامان من تاريخ التصنيع.
٣. يحفظ بعيداً عن متناول ونظر الأطفال.

العبوة:

علبة كرتون تحتوى على ٣٠ قرص ونشرة داخلية

مصنع بواسطة شركة أورجانو للصناعات الدوائية والكيمائية (أورجانو فارما) لصالح أمبيريال فارما.



IMPERIAL PHARMA

صنع في مصر

TAH085.V01

Imperiohem

Helps the formation of red blood cells and Haemoglobin

Ingredients:

Each Imperiohem tablet 18 mg iron (fortified heme iron).

Directions:

The element iron is an important micronutrient of the human organism and is needed for making haemoglobin and red blood cells.

Imperiohem tablets are iron supplements for situations when the usual diet cannot offer satisfactory iron content. Empty or low bodily iron depots lead to performance deteriorations and tiredness.

Indication:

Imperiohem is the iron supplement to Helps the formation of red blood cells and Haemoglobin

On the other hand, women planning pregnancy or who are pregnant require more amount of iron to increase their haemoglobin content.

Elderly with low and poor diet and growing children and youth with increasing body and blood volume may have low bodily iron depots.

No heart burn, no constipation, highly absorbed.

This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease and is not considered as a replacement for a balanced nutritional diet or for a healthy life style.

Manufactured by:

Organo for pharmaceutical & chemical industries (Organo Pharma)
for Imperial pharma
Obour city - Industrial area NO2.3.4 Cairo - Egypt.
for IMPERIAL PHARMA Co.
4-Wahran st. Nasr city, Cairo, Egypt.
For more information: www.Imperial-pharma.com

Nutrition fact:

Nutrition facts (1 tablet) contains:

Iron	18 mg
Energy in Kcal	2.5 Kcal
Energy in KJ	10.3 KJ
Carbohydrates	None
Proteins	600 mg
Fats	2.5 mg

Dosage:

Suggested use: 1-2 tablets daily.

Storage:

1. Store at temperature not exceeding 30° C in dry place
2. Shelf life: 2 years from manufacture date.
3. Keep out of reach and sight of children.

Pack:

Carton box contains 30 tablets and inner leaflet.

Manufactured by Organo for pharmaceutical & chemical industries (OrganoPharma) for Imperial pharma.


IMPERIAL PHARMA
Made in Egypt



TAH085.V01